
Postpensjonistene i Buskerud, Treffet på Gol 5.10.2022 
Solstad Gjestegård kl 1200 
 
9 personer var påmeldt og 6 personer møtte oss på Solstad Gjestegård. 
Invitasjonen til møte ble sendt ut til alle medlemmene i Hallingdal som teller 14 
personer, invitasjonene ble sendt ut på SMS. De frammøtte medlemmene satte 
stor pris på den korte reiseveien. Vi ble servert deilige smørbrød. 
Fra styret deltok Jan Dypvik, Per Hodt, Ingrid Ohrhagen, Liv Berit Kristiansen, 
Thore Gustavsen og Aud Moss 
 
Leder ønsket som vanlig alle velkommen og samtidig orienterte om dagens 
agenda. 
 

• Aktiviteter mv 
Vi er nå godt i gang med planlagte aktiviteter og vi håper at vi slipper å 
avlyse noe.  
Økonomien er veldig bra, men det kan bli nedgang pga nye regler i 
bingovirksomheten.  

• Dataopplæring mv 
Det er viktig å ha søkelys på dataopplæring, det vil kunne gjøre det 
lettere å være tillitsvalgt. Styret må være oppdatert slik at alle kan bruke 
datasystemene som vi har tilgjengelige. Tillitsvalgte bør være habile 
databrukere.  
Det ble gitt en orientering om hjemmesiden vår samtidig som det ble 
oppfordret til å ta en titt. Hvordan gi styret melding via e-post kassa vår. 

• Hva rører seg i Postens Pensjonistforening sentralt og litt om hvordan vi 
er organisert 

• Datasikkerhet 
Det er veldig viktig å være obs på en del fallgruver som det bare blir flere 
og flere av. 
På nettbrett, smarttelefon og pc er det derfor fort gjort å bli lurt. 
https://nettvett.no/kurs-old/sikkerhet-for-seniorer/( Sikkerhet for seniorer - 

Nettvett.no) er ei nettside som er veldig bra. Her kan en finne mange gode 
tips som er viktig og tenke på. m 

 
 
 
Ragnar Rokne overrasket oss med utlodning av selvlagde gaver. Denne gangen 
var loddene gratis. m 
 

https://nettvett.no/kurs-old/sikkerhet-for-seniorer/
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Aud Moss 
Sekretær  


